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Datum  27 april 2022 

 

Betreft  Algemene Ledenvergadering IVN Alphen aan den Rijn dinsdag 26 april 2022 

 

Aanwezig zie presentielijst. 26 leden hebben de ALV hebben bijgewoond.  

  

Afwezig met bericht: Dinky van Berkel, Caroline Grimbergen, Maarten Hooghiemstra, Karin Kok, 

Edith de Lange, Stef Strik (vanaf punt 8 aanwezig), Dick Warmerdam en Anja van de Weghe. 

 

1. Opening en Mededelingen  

Voorzitter Gert de Geest opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.  

• Van 7 personen zijn afmeldingen ontvangen. 

• Romie Jansen heeft afscheid genomen als coördinator van de werkgroep Sociale 

media. Inmiddels hebben we een nieuwe coördinator gevonden in de persoon van Bert 

Noorbeek. 

• Ook Jolanda Zwaan heeft afscheid genomen als coördinator van de werkgroep Bont 

Allerlei. Irma Brugmans heeft het stokje overgenomen. 

• 7 mei is er weer een Vrijwilligerscafé, tevens Vrijwilligersinfomarkt. Wordt voor de 2e 

keer georganiseerd. In de pers wordt er aandacht voor gevraagd.  

• Pauline Heikoop, deelnemer Natuurgidsenopleiding (NGO), vervult als stageopdracht 

een onderzoek naar vrijwilligersbeleid op het gebied van belonen en behouden van 

vrijwilligers. In Bont Allerlei zal een oproep komen aan leden, die hier aan willen 

meewerken. Dit gebeurt in samenwerking met het Bezoekerscentrum De Veenweiden. 

• Met de projectontwikkelaar en de bewoners Landgoed Verboom is overeenstemming 

bereikt over het ontsluiten van het terrein, zodat wandelaars een rondje kunnen lopen. 

Dit is vastgelegd in een kettingbeding. IVN Alphen zal haar bezwaar bij de Raad van 

State intrekken.  

 

Er zijn twee ingezonden stukken: 

• Auke Lever heeft een aanvulling op het Jaarverslag gestuurd, te behandelen bij punt 3. 

• Dick Warmerdam heeft vragen bij het rooster van aftreden, te behandelen bij punt 7. 

 

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 24 November 2021 

Naar aanleiding van de notulen: 

- Jubilarissen: Door een fout in de ledenadministratie wordt in het verslag Joop van der Laan 

als jubilaris genoemd, dit moet zijn vrouw zijn Atje van der Laan. Dit zal worden aangepast 

in het verslag. 

- In de vorige ALV is gevraagd om een 0-meting naar de gemiddelde leeftijd van leden. De 

Penningmeester heeft dit uitgezocht, dit is 63,6 jaar. Gemiddelde leeftijd van instroom is 58 

jaar. Bij de gidsencursus is dit 54 jaar. 73% van de leden komt uit de plaats Alphen aan 

den Rijn. Verhouding lijkt evenredig te zijn in de verdeling van inwoners Gemeente Alphen 

aan den Rijn. 

 

De notulen worden akkoord gegeven, de secretaris wordt bedankt voor het opstellen.  

 

3. Jaarverslag 2021 
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Ingekomen stuk Auke Lever. Hij signaleert bij de paragraaf over de vogeltellingen dat deze niet 

compleet zijn. Deze worden toegevoegd aan het verslag: 

 

Broedvogeltellingen: 

- Compierekade (Annemieke van Eeuwen) 

- Kreekrugpad (Liesbeth Bos 

- Plan IJsvogel (Liesbeth Bos) 

 

Verder worden nog meer vogeltellingen uitgevoerd: 

- MUS-telling (Meetnet Urbane soorten, telling van stadsvogels in een postcodegebied, op 

ca. 10 vaste punten 3x per voorjaar) (Liesbeth Bos) 

- PTT-telling (Punt Transect Tellingen, 1x per winter op 20 vaste punten). (Menno den Uijl) 

 

Nicole Bruijnen meldt dat op pagina 18 de afgebeelde rups de Dagpauwoogrups betreft. 

De aanpassingen worden doorgevoerd in het Jaarverslag. 

 

De Voorzitter staat nog even stil bij een aantal highlights uit het Jaarverslag: 

- Veel werk is in 2021 verricht aan de voorbereidingen Natuurgidsenopleiding; 

- Het bestuur heeft veel tijd besteed aan de Wet Bestuur Toezicht en Regelgeving (WBTR). 

Deze Wetgeving is per 1 juli 2021 in werking is getreden. Hiervoor zijn de punten op i 

gezet. 

- Van alle werkgroepen is een beschrijving gemaakt. Dit is handig bij de overdracht van 

coördinatoren en inwerken nieuwe vrijwilligers. 

- Het vrijwilligersbeleid is vorig jaar geactualiseerd en geïmplementeerd. 

- Nieuw was de door Gerard Been gegeven Klimaatcursus. 

- Aantal punten zijn niet gerealiseerd. Educatie op afstand is niet gelukt. We stoppen hier 

geen energie meer in. We kunnen ook verwijzen naar het aanbod van digitale cursussen 

en lezingen die door derden worden gegeven. 

- Veiligheidsbeleid. Informatie is verzameld, maar nog niet gedocumenteerd, waardoor er 

(nog) geen zicht is of we qua veiligheidsmaatregelen nog iets missen. Veilige handen is wel 

geïmplementeerd, waar onder de Verklaring Omtrent Gedrag (VOG). 

- Jeugdgroepen hebben onze aandacht. De activiteiten van de jeugdgroepen hebben  

vanwege corona deels stilgelegen.  

 

Bestuur krijgt compliment van de alv voor hun inzet en het werk dat ze verrichten. Na deze 

toelichting en aanvulling wordt het Jaarverslag 2021 unaniem akkoord bevonden. 

 

4. Financieel jaarverslag 2021 

De Penningmeester geeft een korte toelichting op de resultatenrekening 2021. 

In verband met onze ANBI-certificatie moet het financieel jaarverslag aan bepaalde 

standaarden voldoen. De codes in het ANBI-overzicht refereren aan de codes in het financieel 

overzicht. Zodat dit te herleiden is. Het zijn dezelfde gegevens, maar anders gegroepeerd. 

 

Het eigen vermogen is verminderd. Dit is het gevolg van het feit dat de ALV toestemming heeft 

gegeven € 3.000 te besteden aan een stimulatiebudget. Dat is nog niet uitgegeven. 

Spaarrekening is nu € 10.000 meer. Dat is het cursusgeld van de NGO, dat besteed wordt. We 
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hebben een rustig jaar gehad, er zijn minder activiteiten geweest. Redelijk veel geld ook aan 

subsidies ontvangen. We hebben daarom een batig saldo van ruim € 2000. 

 

Foppe Jan toont overzicht van verplichtingen en contracten. Hier uit blijkt dat IVN Alphen aan 

den Rijn geen langdurige verplichtingen heeft (max.1 jaar zijn).  

 

Aan de Algemene Ledenvergadering wordt voorgesteld om het resultaat 2021, te weten 

 € 2.142,39 als volgt te bestemmen: 

Opbouw pot voor de viering van het 50-jarig bestaan in 2025          € 1.000,- 

Donatie NatureXplorers                                                                     €    250,- 

Donatie Jonge Jeugd                                                                         €    250,- 

Toevoegen aan Eigen Vermogen                                                      €     642,39 

 

Met de coördinatoren wordt nog gedeeld hoe hun budgetten zijn besteed. Actie Foppe Jan 

 

5. Verslag kascontrolecommissie 

De kascommissie heeft op basis van steekproeven van diverse stukken en bescheiden de 

financiële administratie gecontroleerd en akkoord bevonden. Er zijn geen bijzonderheden 

aangetroffen. Er zijn geen specifieke aanbevelingen gedaan. Jan Bouwhuis leest de verklaring 

van de kascommissie voor. 

 

Gerard Been vraagt de ALV om het bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde financiële 

beleid en de gevoerde boekhouding. Met instemming wordt het bestuur décharge verleend. 

Ook voor het eerder afgetreden Algemeen Bestuurslid Nicolette Bakker wordt décharge 

verleend voor haar werkzaamheden. 

 

ALV gaat akkoord met de voorgestelde verdeling van het resultaat. 

 

6. Benoemen financiële commissie 

Jan Bouwhuis en Gerard Been zijn niet herkiesbaar. Dick Warmerdam is reserve en is 

beschikbaar voor de financiële commissie. Onder de aanwezige leden is geen animo om toe te 

treden tot de financiële commissie. 

 

De ALV stemt in om Dick Warmerdam te benoemen voor de financiële commissie. Naar 

aanvulling wordt gezocht.  

 

7. Rooster van aftreden 

De 1e termijn van voorzitter Gert de Geest is verstreken. Hij is herkiesbaar. Er is geen 

tegenkandidaat gekomen. Gert wordt voor een 2e termijn benoemd als Voorzitter. Als bestuur 

zijn we er blij mee.  

Het bestuur is op dit moment in gesprek met twee kandidaten voor de vacature van Algemeen 

Bestuurslid. Vanwege de werklast voor het bestuur wordt overwogen beiden als Algemeen 

Bestuurslid aan te stellen. Het is een luxe dat we twee goede kandidaten hiervoor hebben. De 

Bestuur bedankt Corry Dierdorp, vanwege haar actieve rol in het creëren van goede 

bekendheid en actief benaderen potentiële vrijwilligers 

Bert Noorbeek draait inmiddels mee als beoogd Algemeen Bestuurslid. 
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Dick Warmerdam heeft middels een ingezonden mail aangekaart, dat als volgens rooster 3 

bestuursleden tegelijkertijd aftreden het risico bestaat dat daarmee alle kennis verloren gaat. 

Hij stelt voor maatregelen te nemen, waardoor in enig jaar voorzitter, secretaris en 

penningmeester niet tegelijkertijd aftreden. Bijvoorbeeld door bij voortijdig verlaten van een 

bestuurslid in het rooster van zijn/haar voorganger te laten treden. Het bestuur realiseert zich 

wat de risico’s zijn en zal voor de najaarsvergadering met een voorstel komen. Actie Bestuur 

 

8. Nieuws vanuit Bezoekerscentrum De Veenweiden (BC) 

De Voorzitter IVN introduceert Voorzitter BC, René Vrugt. René Vrugt feliciteert IVN met de 

verwerving van nieuwe bestuursleden. Ook BC heeft een nieuwe Algemeen bestuurslid op het 

oog. BC en IVN gaan op steeds meer punten samenwerken. Dat is een positieve ontwikkeling. 

Vrijwel alle bestuursleden van BC (ook lid van IVN) zijn aanwezig bij de ALV.  

Afgelopen najaar is al verteld dat BC met een meerjarenplan bezig was. Inmiddels zijn er de 

nodige stappen gemaakt. 

- BC is bezig met stappen om deze plek meer bruisend maken. Dit begint met de inrichting 

en de indeling aantrekkelijker te maken. Zo is de reuze IPad verhuist naar de binnenruimte. 

De vijver is opnieuw aangelegd en vergroot. Als de fietsbrug er gaat komen, dan is de kans 

om vanuit het BC meer mensen te laten ontdekken. We zijn films gaan draaien op zondag. 

- Samenwerking wordt gezocht met de buren. Bijv. Kinderboerderij, Pannenkoe, Bij Hen, 

VVPZ en PReT. Onderlinge verwijzing.  

- 2e Paasdag is geopend geweest, dankzij IVN. Het succes hiervan is een stimulans om ook 

op andere (2e) feestdagen open te zijn. Een uitvraag wordt onder de gastvrouwen/heren 

gedaan om dat mogelijk te maken. 

- Mensen verleiden om binnen te komen, bijv door streekproducten voor de deur verkopen. 

De herinrichting van het voorplein is ook belangrijk. Gemeente gaat nog aan de slag om 

het pad anders in te richten. Dat is ook een kans om met het voorplein iets te doen.  

- Vrijwilligers dat is de 3e speerpunt. Aan het vrijwilligersbeleid wordt gewerkt. BC is een 

voorstander van om  Gastvrouwen/heren BC/IVN als één team, tandem te beschouwen.  

- De activiteitencommissie bestaat nu uit 3 mensen, terwijl er 3 bij kunnen. 

- Beheer en onderhoud is aandachtspunt. Evenals commercieel gebruik Junis, IVN en 

Cardea. Cardea geeft jongerenhulpverlening 4 ochtenden in de week. Jongeren met een 

rugzakje worden begeleid en voorbereid om weer naar school te kunnen. 

 

Jan Bouwhuis spreekt zijn zorg uit, dat door de activiteiten mogelijk teveel mensen in het 

gebied komen. IVN heeft bij de gemeente erop aangedrongen om het gebied naar het noorden 

uit te breiden. 

Corry Dierdorp geeft aan te wachten om een uitnodiging om ideeën verder te bespreken met 

het BC. Evert Mol (BC) en Corry Dierdorp maken een afspraak. 

 

9. Rondvraag 

 

1. Hans van Dam vraagt of de data van het vrijwilligerscafé beter met het excursieprogramma 

kunnen worden afgestemd. Irma Brugmans zal dit voor 2023 afstemmen met de 

excursiegroep.  

2. Gerard been, coördinator NatureXplorers en Milieu en Planologie. Meldt dat om de groep 

levendig te houden gezocht wordt naar nieuwe jeugdleden en twee nieuwe begeleiders. 18 

juni waterspektakel wordt aangepakt om nieuwe leden te werven. (reddingsbrigade, 
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scouting, kanovereniging). De secretaris is opgestapt bij de Werkgroep Planologie, 

daarvoor wordt een nieuwe gezocht.  Nicole Bruijnen attendeert Gerard erop dat het 

Ashramcollege een greenoffice heeft. Vanuit de leerkrachten wordt gestimuleerd om groen 

te doen. Wellicht is het ook zinvol om contact met het Wellantcollege te leggen. 

3. Jan Bouwhuis doet op 7 mei Nationale vogeltelling via de Golfvereniging mee. 

4. Corry Dierdorp heeft een voorstel om voor Oekraniërs wandelingen te organiseren. Zij zal 

contact opnemen met de Excursiewerkgroep of die dat kunnen/willen organiseren. 

5. Nicole Bruijnen (coördinator vlinderwerkgroep en gastvrouw IVN-infohoek) vraagt of digitale 

betalingen mogelijk kunnen worden gemaakt. Er zijn nog maar weinig mensen met contant 

geld. Bijv. pinbetaling met een QR-code, dat is eenvoudig. Foppe Jan neemt contact op 

met Nicole. Actie Foppe Jan. De vlinderwerkgroep is in gesprek met Staatsbosbeheer die 

tellingen willen in het Bentwoud. De vlinderwerkgroep heeft inmiddels 18 leden.  

6. Stef Strik (coördinator Vogelwerkgroep) heeft een leuke excursie in Zaanse Rietveld 

georganiseerd, maar moest i.v.m. de grote belangstelling een stop voor deelname moest 

worden ingelast. Er waren teveel. Volgende week 2 mei gaat de vogelwerkgroep een nieuw 

excursieprogramma opzetten. Gaan dit jaar ook nog een buitenlandse reis organiseren 

samen met de Vlinderwerkgroep en Natuurkiekers naar België.  

 

 

Voorzitter Secretaris 

Gert de Geest Irma Brugmans 

 

 

Bijlage – Presentielijst 


